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Jegyzőkönyv 
 

mely készült az Idegenforgalmi és Marketing Bizottság 2008. október 20-én tartott üléséről 
 

 
Jelen vannak: 
 
A bizottság részéről: Orosz Lászlóné     elnök 

                                    Sneider Tamás      bizottsági tag 

                                    Gálfi Antal             bizottsági tag 

 

Hiányzik: Kelemen Csaba 

                  Weil Zoltán 
 
 
A hivatal részéről:Hódosi Lajosné idegenforgalmi ügyintéző 
 
állandó meghívott: Vancsó Gyula 
 
 
Orosz Lászlóné: Köszönti a megjelent bizottsági tagokat, a hivatal szakemberét és az állandó 
meghívottat. Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, mivel az ülésen 3 fő megjelent. A 
bizottság 3 igen szavazattal elfogadta a napirendi pontokat. 
 
 

1./  Tájékoztató a 2008. évi turisztikai nagyrendezvényekről (IMB, KGB, 

KGY) 

 

Előadó:  Protovinné Zsilinszky Erzsébet  
  Irodavezető  
     

 Orosz Lászlóné  
 tanácsnok   

Hódosi Lajosné: ismerteti részletesen a tájékoztatóban foglaltakat.  
Orosz Lászlóné: A Középkori Piactér rendezvény esetében az anyagban leírt hiány a 
tervezett jegybevétel kiesése miatt történt. Szeretném látni azon vállalkozások pénzügyi 
elszámolásait is, akik megbízási szerződés alapján önkormányzati forrást is felhasználtak a 
rendezvényük sikeres lebonyolításához. A tájékoztató elkészítésének határideje: a novemberi  
bizottsági ülés. Továbbá kérném az előző bizottsági ülés döntése alapján, az Agria Nyári 
Játékok Kft. részéről a részletes programajánlatot az 5,2 millió forint összegre a novemberi 
bizottsági ülésre. Amennyiben nem történik meg, akkor zároljuk az összeget a jövő évre.  
A Bizottság 3 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót.     
 

2./  Tájékoztató a 2009. évi turisztikai nagyrendezvényekhez benyújtott 

pályázatokról (IMB, KGB, KGY) 

 

Előadó:  Protovinné Zsilinszky Erzsébet  
  Irodavezető  
     

 Orosz Lászlóné  
 tanácsnok   
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Orosz Lászlóné: Ez a tájékoztató kapcsolódik az előző bizottsági ülésen hozott 
döntésünkhöz. A közgyűlés is elfogadta az előterjesztést, melyben pályázatot nyújtott be az 
Önkormányzat a kiemelkedő turisztikai-kulturális rendezvényekre. Az iroda benyújtotta a 
pályázatot a részletes programtervvel együtt.   
Hódosi Lajosné: A tájékoztató lényege, hogy a jövő évi programajánlat már kész van, és 
fenn van az interneten is.  
Gálfi Antal: A tájékoztatóval nekem formailag van észrevételem.  A pályázatot nem a 
bizottság elnöke nyújtotta be, hanem az iroda. Kérem korrigálni az előterjesztő nevét 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet irodavezetőre.   
 
Orosz Lászlóné: Megállapítja, hogy a Bizottság tudomásul vette a tájékoztatót. 
 

 
3./  Tájékoztató az Idegenforgalmi és Kulturális Iroda 2008. évi 

munkájáról 

 

Előadó:  Protovinné Zsilinszky Erzsébet  
  Irodavezető  
     

 Protovinné 

Zsilinszky 

Erzsébet  
 Irodavezető   

 
Orosz Lászlóné: Ezt a tájékoztatót én kértem az irodától a Bizottság tájékoztatására, hogy 
ebben az évben milyen feladatokat végzett az iroda idáig. A jövőt illetően a Közgyűlés arról 
hozott döntést az irodával kapcsolatosan, hogy a TDM szervezet létrehozataláig működik. 
Vannak olyan feladatok, melyeket a TDM el tud látni, de van sok olyan is van,  melyet nem.  
Például olyan projekt, mint a „Kárpát medence kincsei”, a nemzetközi - testvérvárosi 
kapcsolatok, a turisztikai rendezvények koordinálása, kapcsolattartás a kulturális 
intézményekkel. Célszerű lenne átgondolni és itt tartani ezeket a tevékenységeket a 
hivatalban. Véleményem szerint az új Oktatási- Kulturális-Sport és Ifjúsági Iroda már nem 
tudja ellátni.   
Gálfi Antal: Fel kell hívni Jegyző úr figyelmét az elmondottakra. 
Orosz Lászlóné: Javaslom, hogy fogalmazzunk meg egy közös bizottsági állásfoglalást és 
juttassuk el Jegyző úr felé.  
Orosz Lászlóné: A tájékoztató anyagban is látható, hogy milyen sok pályázatot nyújtott be az 
iroda, többek közt az „Élhető Városok” világversenyére, amelynek még nincs végleges 
eredménye. A pályázat több fordulós. Jelenleg városunk bejutott a döntőbe, melynek 
helyszíne Hong Kong. Úgy gondoljuk, hogy ha már bekerültünk a döntőbe nem tehetjük meg, 
hogy nem utazunk ki. Személyes részvételünkkel reprezentálni tudjuk városunkat nemzetközi 
szinten. Az utazás másik oka, hogy a zsűri a pályázathoz kapcsolódóan több témakör bővebb 
kifejtését is kéri.  Mindezeket csak személyesen tudjuk megtenni.  
 

 
Orosz Lászlóné: Megállapítja, hogy a bizottság tudomásul vette a tájékoztatót. 
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Hódosi Lajosné 

jegyzőkönyvvezető 
Orosz Lászlóné 

tanácsnok  
 
 
 


